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• 
«Tant de bo puguem competir per ser a dalt» . 

Demana paciencia i tocar 
de peus aterra, ja que l'equip ha perdut els 
referents de les dos últimes temporades 

XAVIER PUJOL 
Arriben amb moltes baixes idos 
fitxatges nouvinguts. Aquesta no 
és la millor manera de comenc;ar 
la Lliga. 
La veritat és que no. Arribem 
bastant justos, perque hem patit 
tres lesions importants durant la 
pretemporada que han fet que 
la resta de jugadors hagi hagut 
d'assumir més minuts de joc deIs 

I que els tocaria, i l'arribada deIs 
nous ens ha frenat la progressió 
coma equipo 
Continuen tenint mala sort en el 
joc interior. 
Sí, és així. Des que soc aquí sem
pre hem tancat el joc interior 
més tard de l'esperat. Aquest 
any semblava que el teníem 
molt ben encarat, pero la lesió 
d'Ogunsipe ens va trastocar per 
completo 
Malgrat tot, esta satisfet amb 
I'equip que té, una barreja d'ex
periEmcia i joventut? 

I Sí, pero hem de tocar de peus a 
terra. Si no tenim clares quines 
són les nostres expectatives ens 
donarem una patacada impor
tanto Estic content amb el dia a 
dia de l'equip, perqlle és molt 
treballador, si bé aquest any 
tenim un punt menys de talent 

que l'any passat o fa dos, que 
l'haurem de suplir amb molta 
energía. 
Duen dos temporades histori
ques, saldades ambdós amb vint
i-dos victories, pero del passat 
no es viu. Call1anc;ar potser un 
missatge de prudencia donat 
els canvis que hi ha hagut i les 
lesions? 
Totalment. Cada any és una 
historia diferent. L'any passat 
vam ser capa<;os de retenir ju
gadors molt importants, com 
Juani (Marcos), Miguel (Gon
zález) i Michael (Carrera), tres 
jugadors referents per a nosal
tres i n'han vingut altres que 
hauran d'assumir els galons. EIs 
jugadors han d'adaptar-se a mi 
i jo a ells, un trebal1 que a curt 
termini no es veuta. Segur que 
no comen<;arem com aquests 
dos últims anys, pero esperem 
que treballant puguem anar cap 
a dalt, perque el més important 
no és com es comen<;a, sinó com 
s'acaba. 
Es marca algun objectiu? 
Ser coinpetitius. El que demana 
l'afició és que l'equip sigui molt 
competitiu i que es deixi l'ani
ma a la pista, i aquest és l'únic 
objectiu que ens podem mar-

<<Cal treure'ns els 
'complexos 
d'equip petit» . 

El president del Fon;a Lleida 
aposta per ser ambiciosos i anuncia un 
pressupost proper als 1.400.000 euros 

X.PUJOL 
Atesos els impQrtants canvis a 
la plantilla i els. problemes físics 
durant la pretemporada, potser 
caldria fer una crida. a la pacien
cia, almenys durant I'inici de la 
Lliga. 
Sempre hem dit que el projecte 
s'havia de consolidar amb el su
port de la massa social i de les 
empreses, que l'estem tenint, i 
que la part esportiva podia anar 
bé o malament, pero no crec 
que hagim de demanar pacien
cia perque l'aposta que s'ha fet 
és important. Hem incrementat 
bastant el pressupost per a. la 
plantilla fitxant jugadors con
trastats. Evidentment que ens 
agradaria comen<;ar 6-2 com 
ho vam fer la temporada pas
sada, pero si anem 2-4 tampoc 
no passara res, almenys a nivell 
intern, i crec que entre la mas
sa social tampoc perque no ha 

demostrat ampliament la seua 
maduresa. 
Veu factible repetir les vint-i
dos victories de les dos últimes 
campanyes? 
Sí, per que no. Hem de mi
llorar, per que no pode!ll 
aconseguir-ne més de 22? Es 
cert que no estem tenint sort 
amb les lesions i hem tingut una 
pretemporada molt complica
da, pero el treball de Gerard 
[Encuentra] i de l'staff ha estat 
molt bo i estic convei1<;ut que 
comen<;arem competint con
tra tothom, guanyant no ho 
sé. L'objectiu del club és repe
tir allo de l'any passat, pero si 
no pot ser, no es pot, pero no 
podem sortir d'inici sense au
toexigencia. No hi ha pressió, 
pero l'autoexigencia sí que ha 
de ser maxima. 
L'afició s'acostuma molt facil a 
les bones situacions. Tem que si 

caro D'ambició en tenim molta, 
i volem quedar tan ben posici
onats com sigui possible, pero 
la Lliga ésmolt dura. No podem 
perdre de vista les temporades 
anteriors en les quals el club va 
patir molt i va arribar a descen
dir. Tant de bo puguem compe
tir per les primeres posicions, 
aquesta és l'ambició, pero aixo 
no ho sabrem fins que la pilota 
comenci a rodar. Ara toca ser 
cautelós i tocar de peus aterra, 
perque és un equip nou. Podem 
comen<;ar malament, pero espe
ro que aixo no es vegi com un 
fracaso Passades unes jornades 
ja podrem fer una analisi més 
profunda de quines poden ser 
les nostres aspiracions. 
A nivell social el club continua 
creixent i abans de comenc;ar ja 
té més abonats que maL Aixo ja 
és una victoria. 
És una cosa fonamental perque 
el projecte continul creixent. 
Una de les claus d'aquestes 
dos últimes temporades ha es
tat que aquí a casa hem perdut 
molt pocs partits, i aixo és gra
cies que l'afició ha estat amb 
l'equip, molt unida. Aixo ha de 
seguir així, hem de remar tots 
junts i units en els bons i en els 
mals moments, que n'hi haura. 
Per a nosaltres l'afició és un 
puntal fonamental i hem d'acon
seguir que aquesta pista conti
nUl sent molt complicada per 
als rivals. 

les coses no van com aquests dos 
anys hi hagi certa desconnexió 
com va ocórrer en el passat? 
Serem optimistes i no pessi
mistes. Estic percebent cert 
missatge de negativitat i no 
sé per que, perque tenim més 
abonats que mai, més empreses 
que mai i el pressupost més alt 
de la historia, entre 1.300.000 
i 1.400.000, no ho entenc. Hi 
ha confian<;a absoluta en el cos 
tecnic i en la plantilla. Hem de 
treure'ns els complexos d'equip 
petit. 
Apunta que el pressupost s'acos
tara als 1,4 milions. Aixo són pa
raules majors. 
Sí, ho són. Javam dir des d'un 
primer mOment que el nostre 
objectiu com a junta i el meu 
propi era consolidar un projecte 
social, esportiu i economic. El 
projecte encara no és autosu
ficient, pero tenim al voltant 
d'un 80 per cent del pressupost 
cobert, que és moltperque es
tem parlant de xifres molt ele
vades, pero és una evolució i 
estem evolucionant amb fets, 
no amb paraules. 
El club esta vivint el millor mo
ment de la seua historia? 
No ho hauria de dir jo, pero 
crec que.sí. Fa només tres anys 
estavem en una situació molt 
diferent i en aquest curt temps 
l'hem capgirat per complet, 
pero el repte és aconseguir que 
sigui sostenible. EIs objectius 
que ens vam marcar quan vaig 
entrar de president els anem 
complint, fent apostes impor
tants i passos endavant. 


